

四 玛 乔 尼 家 具



第一版

品质生活 - 玛乔尼

公司简介

上海玛乔尼家具有限公司是目前国内最具规模的家具制造企业之一,是专业从事欧式古典及新古典家具的设计、制造与销售的生产导向型企业,现公司生产厂区面积达10000平方米,均为现代化标准工业厂房,巨资引进德国设备。公司目前拥有各类管理、技术性人才80多名,占员工总数的20%以上。公司一贯坚持"客户第一、信誉第一、质量第一"的服务宗旨,为客户提供从设计、生产到安装配套一条龙服务,并对产品实行终身质量追踪维护。

公司的产品采用雕花镶嵌工艺和精致的镀金装饰,细腻的家具木纹融为一体,秉承了欧洲的古韵之作,渗透了欧洲路易十六时代的古风再现,充分展现出至尊高贵的品位,深受海内外客户的青睐。 "玛乔尼"家具公司能根据客户的不同需求,为其量身定制生产风格独特的木质活动家具和固定家具,适用于高档酒店、会所、写字楼、铣浴中心、别墅、大平层等整屋定制,"诚信服务、科学的生产、营销与管理体系、一流的生产设备、最优秀的设计师团队"是我们对客户以卓越品质的承诺。

Company Profile

Shanghai Maggiolini Furniture Co.,LTD. (hereinafter referred to as "Maggiolini"), as one of the largest and the most competitive furniture manufacturers at home, is known for an integration of client-orientated company and a collection of European classical and Neoclassicist style furniture design, manufacturing and sales. At present, the manufacturing base is all modernized and standardized industrial workshop with the area of over 10,000 square meters and the costly first-class equipment imported from Germany. There are more than 80 talented experts in management and technology, which is more than 20% of the total number of employees. We consistently adhere to our service tenet: "Quality First, Credit Uppermost, Cutomer Supreme", and provide customers from design, production to install fitting and trace maintenance of products for a lifelong time.

As a symbol of elegance and wealth, our products combined carving and mosaic technology, delicately gilded decoration and beautiful wood details, which innerit ancient Europe's work and reproduce the classical "Louis XVI style", are favored by customers both at home and abroad. According to the different needs of different customers, "Maggiolini" can provide movable and fixed furniture with customized and special style. Our business include: upscale hotel, club, office, bath center, villa and so on. In the spirit of "credible service, scientific production, marketing and management system, world-class production equipment and the best designer team", we commit to customers with excellent quality.



















































































































